
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Jurcewicza 

na 37. posiedzeniu Senatu 

w dniu 12 lipca 2013 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra finansów Jana Vincenta-

Rostowskiego 

Szanowny Panie 

Dnia 19 czerwca 2013 r. wpłynęło do mnie pismo starosty kłodzkiego, Macieja Awiżenia, w sprawie 

przekazania samorządom powiatowym dodatkowych środków finansowych z Państwowego Funduszu Reha-

bilitacji Osób Niepełnosprawnych na wykonanie stawianych przed nimi zadań w zakresie pomocy osobom 

niepełnosprawnym. 

Jak wynika z pisma, powiat kłodzki na wykonanie zadań związanych z zatrudnieniem, rehabilitacją zawo-

dową i społeczną otrzymał w 2013 r. 60% środków finansowych, jakie zostały wykorzystane na realizację 

wymienionych zadań w 2012 r. Z pisma wynika, że w powiecie kłodzkim mieszka prawie dwadzieścia cztery 

tysiące osób niepełnosprawnych. Dodatkowe środki finansowe umożliwiłby realizację zadań pomocowych 

skierowanych do większej niż dotychczas liczby niepełnosprawnych mieszkańców. W obecnej chwili ze 

względu na brak wystarczających środków finansowych trzysta trzydziestu ośmiu osobom ze znacznym lub 

umiarkowanym stopniem niepełnosprawności nie przyznano dofinansowania do uczestnictwa w turnusie 

rehabilitacyjnym, zaś blisko dwieście osób oczekuje na wykonanie zadania związanego z likwidacją barier 

architektonicznych, technicznych oraz barier w komunikowaniu się. Niezbędne jest także zaopatrzenie w 

przedmioty ortopedyczne, środki pomocnicze oraz sprzęt rehabilitacyjny. 

W związku z tym, że w pełni popieram starania władz powiatu kłodzkiego, zwracam się z prośbą o roz-

ważenie możliwości przekazania z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dodatko-

wych środków finansowych na wspomniane zadania. 

Z poważaniem 

Stanisław Jurcewicz 




